
Jaarverslag 2021 Beeldcommissie VNFE 

• De commissie is dit jaar éénmaal in september bij elkaar geweest. 

Verder is er per mail en incidenteel telefonisch overleg geweest met elkaar en met 
het bestuur, vanwege de corona-maatregelen. 

• We zijn dit jaar 5 x in ’t Slot geweest en hebben 7 maal digitaal onze clubavond 
gehouden met Teams. De meeste keren heeF Hans van Hout, vanuit de 
Beeldcommissie, de digitale fotobesprekingen geleid. 
Het aantal foto’s dat ingezonden mocht worden varieerde van 3 tot 5 foto’s per keer. 

• Ad van Duren heeF in september een presentaKe gegeven. 

• Er stonden twee excursies op het programma georganiseerd door Wil de Veer: 
21 augustus naar de Spinsterberg, Valkenswaard  
(deze kon helaas niet doorgaan) 

6 november Landgoed Baest, Oirschot. 

• We hebben dit jaar drie clubavonden met thema’s gehad: 

1. Zwart-wit foto’s in februari;  

2. Het verhaal achter je foto in april;  

3. Herfst / foto’s van de excursie naar Landgoed Baest in december. 

• Om meer betrokkenheid te creëren hebben we aan de leden gevraagd  

om suggesKes te geven over mogelijke nieuwe thema’s, zodat we die voor het 
volgende jaar kunnen inplannen.  

• Aan de vraag vanuit de leden om iets meer te weten te komen over de techniek van 
fotobewerking is gehoor gegeven. Bij Frans Hodzelmans thuis is er les gegeven in 
Photoshop. Voor Lightroom, was Hans van Hout daar  ook aanwezig.  
Vervolg op aanvraag. 

• Er is geen open avond geweest, maar David Pa[yn heeF op onze clubavond in 
oktober een presentaKe gegeven voor de leden van Brabants Landschap.  
Daarna is één van de nieuwste films van Mark KapKjns getoond. 

• De Beeldcommissie heeF beeldbespreker Mariet Wielders uitgenodigd. 
Zij heeF op de avond maar één foto van de leden besproken en vooral gekeken naar 
originaliteit. Verder heeF ze ons proberen te uit te dagen om buiten de gebaande 
wegen te fotograferen. 
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